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WETSONTWERP 

houdende vergrooting van de gemeente 
Sint-Joris-ten-Distel. 

VEhSLAG 
NAMENS DE COMMISSIE (1) 

UITGEBRACH'r DOOR DEN HEER DEBRUYNE. 

MEVROUW, MUNE HEEREN, 

Het wetsontwerp is het gevolg van uitvoerige bespre 
klngen, die in 1933 in den Couwraad van West-Vlaanderen 
hebben plaats gehad. 

Met algemeens stemmen, min ééne, heeft de Couwraad 
zijn instemming betuigd met voorgestelde grensscheiding 
tusschen de twee betrokken gemeenten : Sint-Joris-ten 
Distel en Beernem. 
Het Gemeentebestuur van Beernem heeft wel altijd voor 

behoud gemaakt, vooral onder den indrukdat Beernem met 
die nieuwe grensscheiding gevaar zou loepen niet lan 
ger een ontvoogde gemeente te zijn. 

Werkelijk bestaat dat gevaar niet. 
De leden der bijzondere Commissie hebben dan ook een 

parig en zonder bespreking het wetsontwerp goedgekeurd, 
met verzoek de grenswijziging spoedig te zien bekrach 
tigen. 

De Voorzitter-Verslaggever, 

René DEBRUYNE. 

(I) De Commissie bestond uit de heeren Debruyne, voor 
zitter, Boedt, Brusaelmans, Geùens, Goetghebeur, Marquet, 
Peurquaot, Van Acker (A.) 

PROJET DE LOI 

portant agrandissement dè la commune 
de Saint-Georges-ten-Distel. 

RAPPORT 
FAIT AU NOM DE LA CŒ,L\LISSION (1) 

PAl.t M. DEBRUYNE. 

MADAME, )[ESSIEURS, 

Ce projet de loi est l'aboutissement des discussions ap 
profondies qui, en 1931, se produisirent au Conseil pt'O· 
vincial de la Flandre Occidentale. 

C'est à l'unanimité, moins une voix, que ce Conseil 
provincial a approuvé la délimitation proposée entre les 
communes intéressées :, Saint-Oeorges-ten-Distel et Beer 
nem. 

Il est vrai que l'administration communale <le Beernem 
a toujours fait <les réserves, notamment ·sous l'impression 
que cette nouvelle délimitation serait de nature à priver 
la commune de Beernem. de sa qualité de commune éman 
cipée. 

En réalité, ce danger est inexistant. 
La Commission spéciale a approuvé donc à l'unanimité 

et sans discussion le projet en question et demande à la 
Chambre de le ratifier sans retard. 

Le Présiäent-Rasiporteur, 

René DEBRUYNE. 

(1) La Commission était, composée de MM. Debruyne, prési 
dent, Boedt, Brusselmans, Geûens, Goetghebeur, Marquet, 
Peurquaet, Van Acker (A.). 
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